
Protokół Nr LXII/10  
z LXII  Sesji Rady Miejskiej Białogardu  

w dniu 28 kwietnia 2010 r. 
 
 

Miejsce obrad : sala konferencyjna Urzędu Miasta 
Listy obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Godz. 8.30 - Trybuna Obywatelska Mieszkańców. 
Władysław Skotnicki  zam. w Białogardzie ul. Świdwińska 24 – poruszył 

sprawę porządku i bezpieczeństwa w mieście oraz dewastowanych znaków 
drogowych. Kolejna sprawa dotyczyła remontu budynku przy ul. 
Świdwińskiej, który zamknął się w kwocie 46 tys. zł. Mieszkaniec uważa, 
że taki remont powinien być podzielony na etapy, aby wydatki były 
rozłożone na dłuższy okres czasu. Mieszkaniec powiedział, że płaci 
regularnie czynsz a brakuje ocieplenia z tyłu budynku. Prosił o zakończenie 
remontu w części zewnętrznej. 

Burmistrz – prosił, aby Dyrektor BZN rozwiązał problem. Odnośnie 
dewastacji znaków sprawy są zgłaszane na bieżąco, to kosztowny 
problem.  

Kazimierz Kazimierski – wystąpił w imieniu Zarządu mieszkańców oś. 
Olipmijczyków i poruszył sprawę budowy garaży pod oknami budynku. 
Zwrócił się do Burmistrza o zmianę tej decyzji. 

Naczelnik Wydz. GN – odpowiedziała, że garaże będą usytuowane 20 m od 
budynków mieszkalnych, tam nie będzie drogi, bo to teren przeznaczony 
pod garaże. Został już zlecony podział.  

Burmistrz – wyjaśnił, że etap konsultacji był w okresie zmiany planu 
zagospodarowania przestrzennego. Można powrócić do takich konsultacji. 
Burmistrz wie, że Białogardzka Spółdzielnia Mieszkaniowa też przymierza 
się do podziałów terenów. Na ul. Stamma na około 50% garaży nie ma 
pozwoleń. Burmistrz prosił, aby jak najszybciej ten wniosek wpłynął. 
Wniosków o kupno gruntu pod garaże jest bardzo dużo. 

 
Porządek obrad przedstawia się następująco : 
1.  Otwarcie Sesji, w tym: 

-  stwierdzenie „quorum”, 
-  przedstawienie porządku obrad, 
-  przyjęcie protokołu z LXI Sesji.  

2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:  
a) zmian nazw ulic w Białogardzie – druk C, 
b) sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2009 – druk A, 
c) absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard na 

rok 2009 – druk B,  
d)   podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Przebudowa boiska 

sportowego wraz z bieżnią lekkoatletyczną w kompleksie sportowo-
rekreacyjnym przy ulicy Moniuszki w Białogardzie” – druk D, 

e)  zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 
przedsięwzięcia inwestycyjnego „Przebudowa boiska sportowego wraz                   
z bieżnią lekkoatletyczną w kompleksie sportowo-rekreacyjnym przy ulicy 
Moniuszki w Białogardzie” – druk E, 

f)   przekształcenia miejskiego zakładu budżetowego - Przedszkole Nr 1                   
w Białogardzie w miejską jednostkę budżetową - druk F, 

g)   przekształcenia miejskiego zakładu budżetowego – Przedszkole Nr 2                       
    „Słoneczne”  w Białogardzie w miejską jednostkę budżetową – druk G, 
h)  przekształcenia miejskiego zakładu budżetowego – Przedszkole Nr 3      
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 „Niezapominajka”  w Białogardzie w miejską jednostkę budżetową – druk H, 
   i)  udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi        
           Białogardzkiemu – druk I, 
   j)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010 – druk J, 

k)  nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” – druk K, 
   l)  nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” – druk L. 
  3. Informacja dotycząca raportu z wykonania w roku 2009 Miejskiego Programu   
      Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2009-2010. 
  4. Informacja Burmistrza dotycząca działalności w 2009 roku i o zamierzeniach   

na rok 2010 Zakładu Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. w Białogardzie. 
  5.  Analiza sieci przedszkoli, szkół podstawowych i gimnazjalnych.  
  6.  Sprawy organizacyjne Rady. 
  7.  Wolne wnioski i informacje. 
  8. Informacja Burmistrza Miasta z działalności między sesjami oraz z wykonania  

uchwał Rady Miejskiej. 
  9. Interpelacje i pytania radnych oraz odpowiedzi na poruszone w nich sprawy. 
10. Zamknięcie Sesji.     
     

 
Godz. 9.00 
1.  Otwarcie Sesji, w tym: 

-  stwierdzenie „quorum”, 
Według listy obecności było 18 radnych – Rada jest władna do 

podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć. 

Za zgodą Rady § 34 ust. 2 Statutu Miasta obowiązki sekretarza obrad 
Przewodniczący Rady powierzył inspektorowi Biura Rady Miejskiej, 
Małgorzacie Zimmer. 

 
 

-  przedstawienie porządku obrad, 
Przewodniczący Rady – wniósł o wprowadzenie do porządku Sesji projektów 

uchwał w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” 
oznaczonych  drukami Ł, M, N, O. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie następujące poprawki: 
1. ujęcie w porządku obrad następujących uchwał oznaczonych literami: 
Ł – za-13, przeciw-0, wstrzymało się-1. Poprawkę uwzględniono. 
M – za-14 (jednogłośnie). Poprawkę uwzględniono. 
N – za-14, przeciw-0, wstrzymało się-1. Poprawkę uwzględniono. 
O – za-13, przeciw-0, wstrzymało się-2. Poprawkę uwzględniono. 
 

Przewodniczący Rady przywitał radnych, przybyłych gości, radnego Sejmiku Woj. 
Zachodniopomorskiego - J.Kotlęgę, Starostę Białogardzkiego - K.Bagińskiego i 
Komendanta Straży Pożarnej – J.Szpuntowicza. 
 

-  przyjęcie protokołu z LXI Sesji.  
Radni przyjęli protokół z LXI Sesji Rady Miejskiej, głosując: 

   za – 16,  przeciw - 0, wstrzymało się – 2. 
 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Jerzemu Kotlędze, który poinformował, 
że na listę rezerwową inwestycji udało się wprowadzić inwestycję krytej 
pływalni. Ponadto wczoraj zatwierdzono listę boisk „Orlik” na ten rok. Z uwagi 
na to, że kilka samorządów zrezygnowało, istnieje szansa, aby pozyskać 
środki na kolejne boisko w Białogardzie. 
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St.Hatłas – powiedział, że prawo prasowe mówi, że operatorzy mają obowiązek 
posiadania identyfikatorów. 
 

Ad 2  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:  
a) zmian nazw ulic w Białogardzie – druk C, 
Przedstawili: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Gosp. Nieruchomościami 
        W.Czurko – w imieniu wnioskodawców J.Sidły w obrębie działki  
                                      203/28. 
 
O godz. 9.15 na obrady Sesji przybył radny A.Gajlewicz. Na sali było  19 

radnych. 
 
Opinie Komisji: 

1) Infrastruktury – negatywna (za-0, przeciw-4, wstrzymało się-0)  
2) Edukacji – pozytywna z wnioskiem, aby przy działce nr 303/32 nazwać 

ulicę łączącą ul. Kusocińskiego z ul. Polną nazwą -  „ul. J.Sidło” (za-5 
jednogłośnie). 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
S.Hatłas – proponował nazwę kolejnej ulicy „Zakon Kapucynów Bosych”.  
K.Leś – pytała kto poniesie koszty z tym związane. Radna proponowała, aby DPS 

nazwać nazwą „Świętej Jadwigi Śląskiej”. 
W.Czurko – wyjaśnił, że obecnie nie ma nieruchomości z taką nazwą w 

Białogardzie, dlatego nie wiąże się to z żadnymi kosztami. To także prośba 
księdza, który widzi powiązanie z kościołem. Natomiast nazwa dla DPS będzie 
kosztem. 

K.Leś – uważa, że to mieszkańcom zaszkodzi a w niczym nie pomoże.  
K.Jarosz – prosił, aby pamiętać o olimpijczyku Tadeuszu Ślusarskim. 
S.Purol – stwierdził, że radny S.Hatłas robi sobie kpinę. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 15 min. przerwy do godz. 9.50. 
Po przerwie wznowiono obrady.  
 
Przewodniczący Rady – zaproponował, aby zgodnie z wnioskiem Komisji Edukacji 

przygotować taki projekt na następną sesję. 
J.Turnik – proponował, aby ten teren kompleksowo rozpatrzyć. 
K.Leś – stwierdziła, że jak nadawano nazwę J.Sidło zwracano się o pozwolenie do 

rodziny. 
Przewodniczący Rady – poinformował, że kolejna sesja przewidywana jest 19 

maja. 
J.Turnik – stwierdził, że dlatego Komisja Edukacji wystąpiła z wnioskiem, aby ta 

nazwa nie została wyrzucona. 
Przewodniczący Rady – pytał czy nazwa jest formalnie przypisana do zakonu? 
S.Hatłas – wycofał ten wniosek. 
K.Drachal-Mostek – powiedziała, że Święta Jadwiga Śląska była biznes woman 

Średniowiecza, która budowała ośrodki dla ubogich.  
K.Leś – uważa, że nie należy ruszać nazw ulic, które zostały nadane. 
K.Sosnowski – zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie wniosek formalny o zamknięcie 

dyskusji, który przegłosowano: za-15, przeciw-2, wstrzymało się-1. Wniosek 
przeszedł. 
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Przegłosowano projekt uchwały: za–10, przeciw-6, wstrzymało się – 0. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/411/10. 
 
 

b) sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2009 
– druk A, 

Przedstawili: Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka 
   Burmistrz Miasta, Zbigniew Raczewski 
  

Opinie Komisji: 

1) Budżetu - pozytywna (za-5 jednogłośnie)  
2) Infrastruktury – pozytywna (za-4 jednogłośnie)  
3) Edukacji - pozytywna (za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2) 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Rychter – stwierdził, że rok 2009 był szczególnym, bo było trzech burmistrzów. 

Budżet nie został wykonany pod kątem wpływów i wydatków. Radny zwrócił 
uwagę na kilka pozycji, jak: piknik w Białogardzie, umorzenia z których 
największe jest dla PFE „Scholar”, nie wykazano gospodarności w ZOSiK, 
nastąpił wzrost kosztów z tytułu usług pocztowych i informatycznych, opłat za 
energię i wodę. Radny zwrócił uwagę na znikome wydatki na remont 
budynków komunalnych i poziom zadłużenia Miasta. 

J.Harłacz -  przypomniał, że kredyt obrotowy Pan M.Lewandowski zaciągnął przez 
Burmistrza, bo nie został rozliczony II etap Starówki. Jeszcze 2 lata temu 
Garbarnia była nam winna 2 mln zł. Jakie środki Miasto otrzymało z tych 
zaległości? Radny poparł przypomnienie dot. umorzenia podatków dla PFE 
„Scholar” i zwolnienia 4 lata z podatku. Sprzedaż majątku za 3 mln zł to nie 
jest wygórowana kwota. Wiele podmiotów czyniło chęć zakupu nieruchomości 
i nie uzyskało takiej zgody. Burmistrz wprowadził Komisję Rewizyjną w błąd, 
że nie została zakończona procedura, gdy Burmistrz wydał końcowe 
sprawozdanie. Dzisiejsze kredyty spowodują, że w 2011 roku nie będzie 
można nic zrobić. Najważniejszą sprawą w mieście jest mieszkalnictwo. 
Potrzebne jest zabezpieczanie środków na budowę i remonty. Burmistrz wydał 
zarządzenie zakazujące pracy Straży Miejskiej w godzinach nocnych, dlatego 
mamy do czynienia z wandalizmem. Kolejna sprawa dot. MOPS-u, nie może 
być, że kontrola wykazała szereg uwag w sprawie remontu stołówki, w tym 
trzy zarzuty naruszenia dyscypliny finansów publicznych. Mieszkańcy poniosą 
coraz cięższe obciążenia.  Polityka oszczędności Burmistrza dotyczy chyba 
najsłabszych. Rozrzutność w ZOSiK. Mamy prywatne folwarki. Za to zatrudnia 
się byłego dyrektora ZOSiK za lepsze pieniądze jako z-cę dyrektora. Tragedią 
tego samorządu jest, że nieudacznicy zarządzają. 

Burmistrz – odniósł się do wypowiedzi radnego J.Harłacza. Brak w wypowiedziach 
podstawowej wiedzy powoduje, że zdania są nieprawdziwe. Przez 5 m-cy te 
środki nie pojawiły się. Sprawy oświatowe – to ustawa wprowadziła, że 
podmiot jest zwolniony z podatku. Przedwczoraj powiedziano, że jeszcze nie 
zaczęto rozliczania tego projektu. Takie wypowiedzi Radnego nie pozostaną 
bez dalszych konsekwencji. 

J.Harłacz – przytoczył zapisy na str. 82 odnośnie zwolnień podatkowych w tym 
PFE „Scholar” na  67 tys. zł. Następnie Radny powołał się na protokół 
pokontrolny z 27 marca 2009 r. , w którym było 16 zarzutów stawianych Pani 
M.Chełminiak. Rok później pojawiło się sprawozdanie Burmistrza z wykonania 
zadania. Do rozliczenia brak dokumentów, bo niektóre osoby zgłaszały się, że 
nie są w takim projekcie. 
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Burmistrz – powtórzył, że rozliczenia projektu nie ma. 
K.Sosnowski – powiedział, że Radny od 4 lat jedzie na Burmistrza, którego 

wybrali mieszkańcy. W odezwie do mieszkańców napisał, że nie widzi 
możliwości współpracy, jeżeli będzie działał ten układ. Skoro tak to powinien 
złożyć mandat a nie latać od drzwi do drzwi za swoim interesem. 

J.Leszczyk – powiedział, że to sesja szczególna. Z realizacji budżetu nie jest 
zadowolony, bo to był rok kryzysowy. Dochody z tytułu sprzedaży mienia 
wynikają także z braku aktywności. System sprzedaży mienia wyczerpał się. 
Uważa, że mieniem powinien się zajmować Zarząd Nieruchomości 
Białogardzkich. Podatek dochodowy od osób fizycznych też był mały. Po 
stronie wydatków nie udało się utwardzić ulicy Wieniawskiego, monitoringu 
Miasta, chodnika na ul. Lipowej. Niesłuszna była decyzja dot. ulic 
M.Skodowskiej-Curie i Asnyka, aby to rozkładać na etapy. W trakcie budżetu 
wykonaliśmy II etap Starówki za 10 mln zł. Uważa, że opieszałość w 
rozliczeniu Starówki spowodowała sytuację konieczności zaciągnięcia kredytu. 
Radny opowiedział, że za przyjęciem budżetu Miasta za 2009 rok. 

A.Gajlewicz – stwierdził, że w sprawozdaniu budżet zamknął się niedoborem, a 
kontrola w ZOSiK wskazała nadużycia wydatków, gdzie Burmistrz nie robił nic. 
Radny wskazał na zarzuty, które poruszył radny J.Harłacz. Burmistrz straszy 
sądem, ale nie przychodzi do sądu. Starówka została zrobiona na zewnątrz. 
Nasze Miasto poniosło straty na basenach. Burmistrz nie potrafił dobrze 
poprowadzić swojej firmy, ani nie potrafi poprowadzić Urzędu Miasta.  

Burmistrz – powiedział, że od 27 lat ma firmę i prowadzi ją żona. Jeśli chodzi o 
protokół to są zalecenia pokontrolne. Zalecenia to propozycje. 

A.Gajlewicz – stwierdził, że Burmistrz zatrudnił żonę za około 5 tys. zł. Burmistrz 
próbuje manipulować słowami.  

K.Drachal-Mostek – w imieniu Klubu „Porozumienie Samorządowe”, powiedziała, 
że budżet został wykonany na dobrym poziomie. Starówka na mistrzowskim 
poziomie. Burmistrz walczył o środki zewnętrzne z wielką determinacją. Nie 
lekceważył głosów radnych i mieszkańców. Szybko reagował na skargi. 
Sprawa basenu jest sprawą potrzeby tego Miasta.  

J.Turnik – w imieniu Klubu „Ziemia Białogardzka” stwierdził, że działalność była 
ciągła. Padające głosy wynikają z materiałów.  Nie poczyniono oszczędności w 
Urzędzie Miasta i ZOSiK-u Wskazywaliśmy na „Białogardzianin”, gdzie 
dopłaciliśmy 32 tys. zł. Usługa prawna - mamy własnych radców, a 
podpisywano dodatkowe umowy z kancelariami prawniczymi. Nie wykonano 
ul. Asnyka. M.Skłodowskiej-Curie, Drzymały, Krakowskiej, termomodernizacji 
Przedszkola Nr 1, remontów chodników, budynku przy ul. Wojska Polskiego 
11-14. Nie wszystkie budynki objęto rewitalizacją Starówki m.in. ul. 
Grottgera. Nie została zmieniona organizacja ruchu drogowego w mieście. Z 
promocji Miasta zakupiono kwiaty dla pracownic z Urzędu Miasta. Radni 
powinni oceniać budżet inaczej niż Regionalna Izba Obrachunkowa. 
Mieszkalnictwo - oprócz BTBS, do którego Miasto dopłaciło 1,5 mln zł – nie 
ma nic. Radny uważa, że dla ludzi najważniejsza jest praca. Współpraca 
Burmistrza z Radą Miasta jest bardzo zła, bo nie udziela odpowiedzi na 
wnioski Komisji. Brak informacji nt. rekultywacji wysypiska śmieci. Klub nie 
będzie głosował za udzieleniem absolutorium.  

A.Gajlewicz – powiedział, że nic się nie robi w sprawie mieszkań socjalnych. Jeśli 
chodzi o zakłady pracy to tzw. obozem pracy jest zatrudnianie Valassis. 
Mieszkańcy źle oceniają wykonanie prac na Starówce. Radny przytoczył list 
mieszkańców dot. rezygnacji z ocieplenia ściany budynku wykonane z cegły. 
Nie brano pod uwagę zdania innych lokatorów tylko właścicieli. Jest po 
rozmowach nt. tygodnika „Białogardzianin”  odnośnie Burmistrza cenzury 
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tekstów w tej gazecie, który był w stałych kontaktach z Panią redaktor, gdyż 
widziano  samochód w nocnych godzinach pod jej domem. 

J.Harłacz – pytał o ul. Lipową 41, gdzie 3 lata się sprzedaje i z każdym rokiem 
wycena jest wyższa? 

Burmistrz – wyjaśnił, że sprzedaje te grunty, już czeka na podpisanie aktu 
notarialnego. 

 

Przegłosowano projekt uchwały: za–12, przeciw-5, wstrzymało się-2. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/412/10. 
 
 c) absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta 

Białogard na rok 2009 – druk B,  
Przedstawiła: Jolanta Zięcik, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

   

Opinie Komisji: 

1) Budżetu - pozytywna (za-5 jednogłośnie)  
2) Infrastruktury – pozytywna (za-4 jednogłośnie)  
3) Edukacji - pozytywna (za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2) 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – Burmistrz powiedział, że posiada prywatny email poświadczający, że 

postępowanie jest umorzone przez Pana Kołudę. W raportach były stawiane 
zarzuty odnośnie łamania dyscypliny budżetowej przez Burmistrza Miasta. 
Prokuratura umorzyła postępowania, bo rzecznik dyscypliny finansów 
publicznych nie zajął stanowiska w sprawie. Radny stwierdził, że Burmistrz nie 
umie robić porządku, bo jedna z urzędniczek pyskuje do interesantów. Nie 
umie się połączyć telefonów z komórkowymi telefonami, aby zaoszczędzić. 
Wydał ocenę 2 minus. Radny stwierdził, że oby Burmistrz miał tyle chęci co 
Pani Wiceburmistrz, która umie rozmawiać z ludźmi.  

P.Barańczuk – wyraził opinię Składu Orzekającego RIO i jest zbulwersowany tą 
opinią, że Komisja Rewizyjna niedbale przeprowadziła kontrolę budżetu. 
Radny stwierdził, że taka opinia budzi jego sprzeciw w zakresie oceny pracy 
Komisji Rewizyjnej. Radni zajmują się tym społecznie. Opinia Komisji 
Rewizyjnej opierała się o ciągłość pracy i opinię pozostałych Komisji Rady. 

Przegłosowano projekt uchwały: za–12, przeciw-5, wstrzymało się-2. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/413//10. 
 
Burmistrz – podziękował za udzielenie absolutorium. 

 
d)   podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Przebudowa 

boiska sportowego wraz z bieżnią lekkoatletyczną w kompleksie 
sportowo-rekreacyjnym przy ulicy Moniuszki w Białogardzie” – 
druk D, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
   

Opinie Komisji: 

1) Budżetu - pozytywna (za-5 jednogłośnie)  
2) Infrastruktury – pozytywna (za-4 jednogłośnie)  
3) Edukacji - pozytywna (za-2, przeciw-1, wstrzymało się-1) 
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Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – stwierdził, że zastanawia się, aby wystąpić przeciwko tej inicjatywie. 

Wynika to z wątpliwości dot. stopnia zadłużenia Miasta. Po zaciągnięciu kredytu 
będziemy mieli  wskaźnik 14,38% na możliwych 15%. To oznacza, że w 2011 
roku nie będziemy mogli wziąć nawet małego kredytu. Następną kadencję 
stawiamy pod ścianą. To ma działać jako centralny regionalny ośrodek sportu 
dla kilku zawodników. Należy zastanowić się czy to właściwy moment, aby 
remontować bieżnię za 2,5 mln zł. Radny apelował, aby zrobić ten stadion za 
mniejsze środki niż 1,5 mln zl. Ta inwestycja jest nie do końca przygotowana. 
Prosił, aby rozważyć sprawę podjęcia tej inwestycji za tak duże środki, przy 
ogólnym koszcie 5 mln zł. W tym roku spłacamy 4 mln zł kredytów, a w 
następnym roku będzie 6 mln zł kredytów. 

Burmistrz – poinformował, że w drugiej uchwale jest wyjaśnienie, że wskaźnik 
wyniesie 11,25% i Miasto ma możliwości kredytowe duże. 

J.Turnik- pytał czy prawdą jest, że po zmianie kwalifikacji taki wskaźnik wyniesie 
14,38%? 

Skarbnik – odpowiedziała, że taki wskaźnik będzie w 2011 roku, Rada może 
wziąć kredyt 900 tys. zł do 1 mln zł. 

H.Lipnicki – stwierdził, że Rada podjęła uchwały w sprawie przebudowy boiska 
sportowego. Dzisiaj pozostała ostania uchwała do podjęcia, aby to zadanie 
zakończyć. Dofinansowanie tego zadnia wyniesie ponad 50%. Ten stadion służy 
mieszkańcom i przybyłym gościom. Wykonanie tego przedsięwzięcia 
spowoduje, że przez 15 lat nie będzie potrzeby dokładania środków. 

J.Harłacz – powiedział, że to spowoduje całkowitą blokadę na rok 2011. Na ul. 
Tatrzańska potrzebny jest 1 mln zł. Prosił o wycofanie tej uchwały. W br. w 
BOSiR jest przebudowa hotelu. 

B.Stanczewski – jako Prezes PSZS od 10 lat stwierdził, że na tą inwestycję 
czekają wszystkie szkoły i dzieci. Prosił, aby tą uchwałę podjąć, by stadion po 
13 latach intensywnej eksploatacji powrócił do używalności. 

J.Turnik – powiedział, że przez kilka lat organizował zawody, jako Zastępca 
Prezesa PSZS. Radny jest za tym remontem, ale w odpowiednim momencie. 
Nikt nie przedstawił sposobu korzystania z boisk. 

J.Leszczyk – pytał czy Regionalna Izba Obrachunkowa wysłała jakiś sygnał w 
sprawie wskaźnika długu? Zapaśnicy podziękują za remonty sali. Obecnie jest 
najlepszy czas na inwestowanie. Na Starówce wpływu na zakres prac nie 
mieliśmy. Obecnie taki wpływ mamy.  

W.Czurko – powiedział, że należy zachować odpowiedni poziom. Radny J.Turnik 
zgłosił swoje obawy. Radnego zaniepokoiły rozbieżności przedstawiane przez 
Panią Skarbnik.   

 
O godz. 13.00 wyszedł K.Skoczyk. Na sali było 18 radnych. 
 
A.Gajlewicz – uważa, że są o wiele większe potrzeby w Białogardzie niż oświata i 

sport. Radny jest za tym zadaniem, ale nie przy kwocie 5 mln zł. Należy 
dofinansować kluby, które nie mają środków dla dzieci. 

K.Sosnowski – zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny o zamknięcie 

dyskusji, który przegłosowano: za-15, przeciw-5, wstrzymała się-0. Wniosek 
przeszedł. 

J.Turnik – w sprawie formalnej stwierdził, abyśmy sami dokonali takiego 
remontu, ponieważ sam remont  wyniesie 500 tys. zł. Radny jest przekonany, 
że za mniejsze środki możemy to wykonać. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie następujące poprawki: 
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1) w pkt 2 zapisać kwotę 1 500 000 zł: za-6, przeciw-9, wstrzymało się-1. 
Poprawka nie przeszła. 

2) w p. 2 wykreślić pkt 3: za-6, przeciw-8, wstrzymało się-1. Poprawka nie 
przeszła. 

 

Przegłosowano projekt uchwały: za–10, przeciw-6, wstrzymało się-1. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/414/10. 
 
 

e)  zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 
przedsięwzięcia inwestycyjnego „Przebudowa boiska sportowego 
wraz  z bieżnią lekkoatletyczną w kompleksie sportowo-
rekreacyjnym przy ulicy Moniuszki w Białogardzie” – druk E, 

Prze iła: Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka dstaw
   

Opinie Komisji: 

1) Budżetu - pozytywna (za-5 jednogłośnie)  
2) Infrastruktury – pozytywna (za-4 jednogłośnie)  
3) Edukacji - pozytywna (za-2, przeciw-1, wstrzymało się-1) 

 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Barańczuk – pytał Przewodniczącego Komisji Budżetu czy rozpatrywano sprawę 

zadłużenia? 
S.Purol – odpowiedział, że przejawił się wątek, ale zapewnienie Pani Skarbnik 

dotyczyło bezpieczeństwa w zakresie zadłużenia. Inne samorządy mają 
większe wskaźniki zadłużenia. 

E.Litewka – podziękowała za podjęcie tego działania inwestycyjnego.  

Przegłosowano projekt uchwały: za–9, przeciw-7, wstrzymało się-1. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/415/10. 
 

f)   przekształcenia miejskiego zakładu budżetowego - Przedszkole 
Nr 1 w Białogardzie w miejską jednostkę budżetową - druk F, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka 
 
O godz. 13.20 przyszedł K.Skoczyk, Na sali było 19 radnych. 
O godz. 13.55 wyszedł B.Żurawski. Na sali było 18 radnych. 

  

 

Opinie Komisji: 

1) Budżetu - pozytywna (za-5 jednogłośnie)  
2) Edukacji - pozytywna (za-4 jednogłośnie) 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny o zamknięcie 

dyskusji, który przegłosowano: za-12, przeciw-3, wstrzymała się-1. Wniosek 
przeszedł. 
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Przegłosowano projekt uchwały: za–17, przeciw-0, wstrzymało się- 1. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/416/10. 
 

      g)   przekształcenia miejskiego zakładu budżetowego – Przedszkole 
Nr 2  „Słoneczne”  w Białogardzie w miejską jednostkę 
budżetową – druk G, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka 
   

Opinie Komisji: 

1) Budżetu - pozytywna (za-5 jednogłośnie)  
2) Edukacji - pozytywna (za-4 jednogłośnie) 

 

Przegłosowano projekt uchwały: za–17, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/417/10. 
 

h)  przekształcenia miejskiego zakładu budżetowego – Przedszkole 
Nr 3  „Niezapominajka”  w Białogardzie w miejską jednostkę 
budżetową – druk H, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka 
   

Opinie Komisji: 

1) Budżetu - pozytywna (za-5 jednogłośnie)  
2) Edukacji - pozytywna (za-4 jednogłośnie) 

 

Przegłosowano projekt uchwały: za–17, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/418/10. 
 

O godz. 13.00 powrócił radny B.Żurawski. Na sali było 19 radnych. 
 

       i)  udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi        
           Białogardzkiemu – druk I, 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka 

   

Opinie Komisji: 

1) Budżetu - pozytywna (za-4, przeciw-1, wstrzymało się-0)  
2) Infrastruktury – pozytywna  (za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1)  
3) Edukacji - pozytywna (za-2, przeciw-0, wstrzymało się-2) 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – zgłosił poprawkę, aby dodać p 3. W zamian powiat zobowiązuje się 

udostępnienie sali zgodnie z umową stanowiącą załącznik do uchwały.   
Radca prawny – stwierdził, że Rada nie może zobowiązać powiatu, a Burmistrza. 
J.Turnik – prosił, aby te zapisy dostosować, że Rada zobowiązuje Burmistrza do 

zagwarantowania udostępnienia sali zgodnie z umową stanowiącą załącznik 
do uchwały.   
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie poprawkę o zobowiązanie 
Burmistrza do zagwarantowania udostępnienia sali: za-15, przeciw-3, 
wstrzymało się-1. Poprawka przeszła. 

 
Przegłosowano projekt uchwały wraz z poprawką: 

za–15, przeciw-0, wstrzymało się-4. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/419/10. 
 
       j)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010 – druk J, 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka 

   

Opinie Komisji: 

1) Budżetu - pozytywna (za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2)  
2) Infrastruktury – pozytywna (za-4 jednogłośnie) 
3) Edukacji - pozytywna (za-3, przeciw-1, wstrzymało się-0) 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – pytał w związku z przekazaniem dla BZN kwoty 1 mln 200 tys, jakie 

jest zadłużenie zakładu wobec spółki i wobec wspólnot. Jeśli przejdzie do 
zakresu działalności zieleń, ile środków pozostanie na inwestycje remontowe? 

Skarbnik -  odpowiedziała, że 740 tys. zł. 
J.Turnik – stwierdził, że 23 marca br. skierował wniosek do Burmistrza, aby 

dofinansować plac zabaw dla dzieci z Przedszkola „Kajtek”. Minął jeden 
miesiąc i brak odpowiedzi.  

Burmistrz – poinformował, że taką odpowiedź udzielił na spotkaniu z 
zainteresowaną Panią, że osoba fizyczna nie może otrzymać dofinansowania. 
Przede wszystkim musi mieć na własność czy w użyczenie jakiś grunt. 
Burmistrz sprawdzi ten wniosek. Radny zwrócił uwagę na budowę placu 
zabaw za duże środki. 

A.Gajlewicz – pytał o zapis w kwocie 327 tys. zł? 
Skarbnik – odpowiedziała, że to kredyt na opracowanie planu. 
P.Barańczuk – pytał o modernizację dróg w mieście, czy to rezerwa 5 mln zł? 
Skarbnik – wyjaśniła, że jak będą środki unijne to uruchomiony zostanie kredyt. 
W.Czurko – poruszył sprawę kolejnej propozycji obcięcia o 28 tys. zł w MOPS. 
Skarbnik – odpowiedziała, że w ubr. na 32 osoby wydano 551 tys. zł, w br. jest 

38 osób, zabezpieczono wzrost o 17%. Dlatego Pani Dyrektor postanowiła 28 
tys. zł przesunąć z świadczeń społecznych na projekt „Rodzina razem”. 

J.Harłacz - podzielił pogląd przedmówcy. Radny pytał jakie kwoty płaci MOPS na 
Stowarzyszenie „Przytulisko”? Tam ludzie siedzą po 5 lat, czy to jest hotel? 

W.Czurko – wyjaśnił, że Stowarzyszenie „Przytulisko” prowadzi Ośrodek Pomocy 
Kryzysowej, w tym czasie stosowne służby powinny taką pomoc zabezpieczyć.  

J.Harłacz – powiedział, że statut wyraźnie określa okres w jakim terminie ma być 
udzielana pomoc. Te zaległości potwierdziła NIK. Zastanawia się czy to nie 
jest przykrywka dla etatów pracy.  

J.Turnik – pytał kiedy Burmistrz przedstawi korektę, w której będzie pełna 
odpłatność za pobyt w DPS? 

B.Stanczewski -  stwierdził, że w ciągu 8 lat Miasto zainwestowało w 4 
przedsięwzięcia o charakterze sportowym za kwotę około 5,5 mln zł, a w skali 
roku 14 mln zł na pomoc społeczną.  

W.Czurko – powiedział, że wiele obiektów sportowych oddano przy szkołach, jak 
hale sportowe. 
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J.Turnik – pytał dlaczego w korekcie nie ma osób, które ubiegają się o 
umieszczenie w DPS? 

Burmistrz – odpowiedział, że w wielu przypadkach trzeba dokładnie sprawdzić 
czy rodzina może dofinansować. Chodzi o sprawy spadkowe. 

Przegłosowano projekt uchwały: za–11, przeciw-2, wstrzymało się-5. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/420/10. 
 

 k)  nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” – druk K, 
 Przedstawił: Przewodniczący Rady  
 
Opinie Komisji: 

1) Infrastruktury - pozytywna (za-4 jednogłośnie) 
 

Przegłosowano projekt uchwały: za–15, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/421/10. 
 
  l)  nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” – druk L, 
 Przedstawił:  Przewodniczący Rady  
 
Opinie Komisji: 

1) Infrastruktury - pozytywna (za-4 jednogłośnie) 
 

Przegłosowano projekt uchwały: za–14, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/422/10. 
 
 

  ł)  nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” – druk Ł, 
 Przedstawił: Przewodniczący Rady  
 
Opinie Komisji: 

1) Infrastruktury - pozytywna (za-4 jednogłośnie) 
 

Przegłosowano projekt uchwały: za–11, przeciw-1, wstrzymało się-1. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/423/10. 
 

  m)  nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” – druk M, 
 Przedstawił: Przewodniczący Rady  
 
Opinie Komisji: 

1) Infrastruktury - pozytywna (za-4 jednogłośnie) 
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Przegłosowano projekt uchwały: za–12, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/424/10. 
 

  n)  nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” – druk N, 
 Przedstawił: Przewodniczący Rady  
 
Opinie Komisji: 

1) Infrastruktury - pozytywna (za-4 jednogłośnie) 
 

Przegłosowano projekt uchwały: za–13 (jednogłośnie). 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/425/10. 
 

 
    o)  nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” – druk O, 
 Przedstawił: Przewodniczący Rady  
 
Opinie Komisji: 

1) Infrastruktury - pozytywna (za-4 jednogłośnie) 
 

Przegłosowano projekt uchwały: za–13, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXII/426/10. 
 
Przewodniczący rady ogłosił przerwę od godz. 14.30 do godz. 14.45. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
 
O godz. 14.45 wyszła radna K.Drachal-Mostek i radni: P.Barańczuk. 
 
Ad 3 Informacja dotycząca raportu z wykonania w roku 2009 Miejskiego 

Programu  Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2009-2010. Materiał 
stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
Przewodniczący Rady – zgłosił wniosek formalny, aby nie prezentować informacji. 
Przegłosowano wniosek formalny: za-12, przeciw-0, wstrzymało się-1. Wniosek 

przeszedł. 
Głos w dyskusji zabrali: 
A.Gajlewicz – proponował, aby ten punkt przenieść na następną sesję. 
J.Turnik – zaproponował spotkanie w tym zakresie z udziałem kompetentnych 

osób. 
S.Hatłas – zgłosił wniosek formalny o przeniesienie tego punktu na następną 

sesję. 
Przegłosowano wniosek formalny: za-3, przeciw-9, wstrzymało się-3. Wniosek 

nie przeszedł. 
J.Leszczyk – zgłosił wniosek, aby zwołać naradę pod przewodnictwem 

Przewodniczącego Komisji Edukacji z przedstawicielami poszczególnych 
instytucji. 

Przegłosowano wniosek: za-12, przeciw-1, wstrzymało się-1. Wniosek przeszedł. 
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B.Żurawski – proponował, aby przyjąć informację Burmistrza a dyskutować na 
spotkaniu. 

 
Radni zapoznali się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 

 
 
  Ad 4 Informacja Burmistrza dotycząca działalności w 2009 roku i o 

zamierzeniach na  rok 2010 Zakładu Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. 
w Białogardzie (w załączeniu). 
Przedstawił: A.Witkowski, Prezes ZKM Sp. z o.o. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – pytał z jaką kwotą Prezes zamierza wystąpić do Burmistrza Miasta? 
Prezes ZKM Sp. z o.o. – odpowiedział, że chodzi o dopłatę w kwocie 300 tys. zł. 
A.Styczyński – pytał o faktyczne koszty nowych autobusów? 
Prezes ZKM Sp. z o.o. – odpowiedział, że stare autobusy mimo dobrego stanu nie 

mogły być dalej eksploatowane. Obecnie mimo obaw i 13 lat są dużo lepsze niż 
poprzednie i na wyższym poziomie technicznym. Pojazdy wymagają większego 
czasu przy obsłudze. Za 150 tys. zł jest 6 pojazdów to był bardzo dobry interes 
dla Miasta, rozwiązujący na kilka lat problem taboru. 

J.Harłacz – pytał Burmistrza o wniosek w sprawie dopłaty i o jaki wskaźnik będą 
podwyżki dla pracowników? 

Burmistrz – odpowiedział, że wniosek o dopłatę wpłynął, Burmistrz rozpatrzy 
sprawę. 

Prezes ZKM Sp. z o.o. – wyjaśnił, że założono podwyżki płac, ma nadzieję, że nie 
będzie mniejsza niż inflacja. Obecnie przyjęto kwotę 8%.  
 

Radni zapoznali się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 
 

 
 
  Ad 5  Analiza sieci przedszkoli, szkół podstawowych i gimnazjalnych (w 

załączeniu).  
Przedstawiła: M.Stachowiak, Zastępca Burmistrza 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
A.Gajlewicz – zwrócił uwagę na fakty jak: znaczna ilość podań do przedszkoli 

musi być odrzucona. W 2007 roku Radny wystosował pismo o otworzenie 
jeszcze jednego żłobka czy przedszkola. Burmistrz odpowiedział, że takich 
chętnych nie ma, a był wykaz 140 osób.  

Burmistrz – prosił, aby Radny dokładnie czytał materiały złożone przez Zastępcę 
Burmistrza. Jeśli nie uda się sprzedać kina to będzie tam biblioteka. 

A.Gajlewicz – pytał na jakich warunkach i za jaką cenę sprzedano budynek po 
kinie? 

Burmistrz – odpowiedział, że wycena była na kwotę 900 tys. zł. W ramach 
rokowań uzyskano 740 tys. zł i rozłożono na 10 lat. 

A.Gajlewicz – stwierdził, że Burmistrz jest niekompetentny. 
Z-ca Burmistrza -  wyjaśniła, iż wiadomo, że wiele podań się dubluje, pełny 

obraz będzie we wrześniu. Mamy świadomość, że potrzebujemy co najmniej 
jednego oddziału przedszkolnego. Musimy zapewnić opiekę wszystkim 5-6 
latkom. Podjęliśmy decyzję, że przenosimy bibliotekę w inne miejsce i 
uruchamiany prace związane z dostosowaniem stołówki przy ul. 
Dąbrowszczaków. Docelowo zamiar przeniesienia biblioteki jest jeszcze w inne 
miejsce. 
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A.Gajlewicz – podziękował za zajęcie się tym tematem. 
 

Radni zapoznali się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 
 
  Ad 6  Sprawy organizacyjne Rady. 
Przewodniczący Rady – przypomniał o obowiązku złożenia oświadczenia 

majątkowego do Przewodniczącego Rady w dwóch egzemplarzach wraz z 
kopią zeznania podatkowego (PIT z załącznikami), wynikającego z art. 24h 
ust. 3 ustawy o  samorządzie gminnym. Termin  składania  do  30 kwietnia 
2010 r.  

J.Leszczyk – stwierdził, że praktyka podpowiada, iż jeśli został złożony wniosek o 
zamknięcie dyskusji, to Przewodniczący Rady powinien zapytać radnych czy 
ktoś ma poprawkę do projektu uchwały? 

 
  Ad 7  Wolne wnioski i informacje. 

 Głos w dyskusji zabrali: 
Z-ca Burmistrza – zaprosiła na uroczystości majówkowe. 
K.Leś –  prosiła, aby zamieszczając nekrologi w gazecie nie zapomnieć o 

radnych, bo do tej pory zawsze było z radnymi. 
A.Styczyński – poparł, aby dodać radnych przy takiej okazji. 
Przewodniczący Rady – przedstawił zaproszenie na uroczystość z okazji „Dnia 

Strażaka 2010” w dniu 4 maja br. w Centrum Kultury i Spotkań Europejskich. 
J.Zięcik – w nawiązaniu do katastrofy poddała pod rozwagę zmianę nazwy „Pl. 

Wolności” na „Plac 10 kwietnia” i „ul. 1 Maja” na „ul. L.Kaczyńskiego”. 
J.Harłacz – pytał kto pokryje koszty z tytułu zmiany nazwy placu czy ulicy? 
K.Leś – stwierdziła, że nazwa „Plac Wolności” kojarzy się ładnie, a nie tragicznie. 
 
  Ad 8 Informacja Burmistrza Miasta z działalności między sesjami oraz z 

wykonania  uchwał Rady Miejskiej. 
 Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 

Otrzymaliśmy dofinansowanie do projektu „Radosna szkoła” na zakup pomocy 
dydaktycznych dla SP Nr 3 – 12 tys. zł i SP Nr 4 – 12 tys. zł. Towarzystwo REX z 
Kołobrzegu wypowiedziało umowę na umieszczanie piesków w schronisku. 
Burmistrz powiedział, że kto wie może wybudujemy schronisko. Następnie 
Burmistrz zaprezentował Dyrektora BOSiR, który przedstawił swoją osobę. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – odnosząc się do tego, że na naszym terenie jest Stowarzyszenie 

„Animals” Radny pytał czy Burmistrz próbował prowadzić jakieś rozmowy? 
Burmistrz – odpowiedział, że co roku były prowadzone rozmowy. 
W.Czurko – stwierdził, że Miasto ma w planie zagospodarowania przestrzennego 

umieszczane schroniska. Radny pytał jak to możliwe, że Miasto umożliwiło 
utworzenie schroniska a nie ma takiego zabezpieczenia? 

Burmistrz – stwierdził, że sprawa musi być kompleksowo załatwiona. 
W.Czurko – zwrócił się z apelem do radnego J.Harłacza, jak to jest, że Burmistrz 

boryka się z problemami wyłapywania psów a Prezes Towarzystwa zasiada w 
samorządzie? Dlaczego nie chcą ze sobą współpracować? 

J.Harłacz – wyjaśnił, że w 2003 r. powstało schronisko za zgodą Burmistrza, 
który obiecał, że jeśli Radny wybuduje schronisko to otrzyma tą ziemię. W 
2006 r. przyjęto plan zagospodarowania przestrzennego. Gdy stał się radnym 
zaczęły się problemy. Towarzystwo musi zapewnić grunt, aby inwestować i 
pozyskiwać środki zewnętrzne. To nieprawda, że Radny nie chce rozmawiać. 
Przez działania Burmistrza nastąpił wzrost pokąsań. To nie chce Burmistrz 
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rozmawiać a nie J.Harłacz. Miasto miało po 180 zł odbierane psy. Gdy Miasto 
zaczęło Radnego szantażować pogorszyła się współpraca. Utrzymanie roczne 
schroniska wynosi 300 tys. zł rocznie, to kolejny zakład budżetowy. 

S.Purol – zgłosił apel, aby ten temat zamknąć. 
K.Leś – podziękowała radnemu W.Czurko za jego wypowiedzi, które były w 

kierunku pojednania.  
J.Turnik – stwierdził, że pomysł wybudowania schroniska jest śmieszny.  
A.Styczyński – apelował do Burmistrza i J.Harłacza, aby porozmawiali w sprawie 

psów.  
W.Czurko – powiedział, że słyszy, iż J.Harłacz nie chce rozmawiać. 
J.Harłacz – odpowiedział, że to Burmistrz nie chce rozmawiać.  
 

 
 
  Ad 9 Interpelacje i pytania radnych oraz odpowiedzi na poruszone w 

nich  sprawy. 
W okresie międzysesyjnym  nie wpłynęły żadne interpelacje. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Skoczyk – poruszył sprawę złego stanu ul. Małcużyńskiego, gdzie płyty są w 

stanie fatalnym.  
Burmistrz – odpowiedział, że Pani Prezes zapisała sobie ten temat. 
J.Harłacz -  stwierdził, że jest otwarty na temat schroniska. Mieszkańcy ul. 

Kusocińskiego skierowali do Komisji Rewizyjnej apel o zweryfikowanie planu 
zagospodarowania przestrzennego. 

A.Styczyński – przejazd ul.  
K.Leś – do Z-cy Burmistrza prosiła o spojrzenie na smutną stronę naszej zieleni, 

gdyż jest brak kwiatków w mieście. 
Z.Rychter – pytał kiedy ul. Fabryczna będzie przejezdna? 
Naczelnik IMiM – odpowiedział, że 27 kwietnia br. był przetarg, oferta dot. 4-5 

maja. 
Z.Rychter – pytał czy zakres prac obejmuje położenie nowej nawierzchni przy 

Urzędzie Pracy? 
Naczelnik IMiM – odpowiedział, że zostanie wylany asfalt. 
J.Turnik – zwrócił uwagę na brak oznakowania poziomego na ulicach miejskich. 

Należy uporządkować sprzątanie Miasta, bo sprząta wiele firm. 
 
 
    Ad 10  Zamknięcie Sesji.         
 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 16.30 Przewodniczący Rady 
wypowiedział formułę: „Zamykam  obrady LXII  Sesji Rady Miejskiej w 
Białogardzie”. 

 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

 

Przewodniczący Rady 

 Sławomir Domański 
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